
 

 

 

År 2017 tirsdag den 28. marts kl. 18.00 afholdtes bestyrelsesmøde i "Ejerlejlighedsforeningen 

matr.nr. 11 h Vridsløselille by, Herstedvester" hos Bo Theilgaard i nr. 3. 

 

Mødt var:  

 

- Henning Sandvei, formand 

- Bo Theilgaard 

- Linda Thomassen, næstformand 

- Michael Gerlach 

- Ib Nielsen 

- Rie Hansen 

- Tom Skinnerlykke 

- administrator Jesper Bach 

 

Dagsordenen var som følger: 

 

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde og generalforsamling. 

2. Valg af næstformand. 

3. Valg af webredaktør. 

4. Valg til Albertslund kommune Agenda center 

5. Perioderegnskab for 1.1 – 28.3.2017 

6. Opfølgning af beslutninger på generalforsamlingen. 

7. Husorden for udenoms arealer 

8. Vedligeholdelsesarbejder 2017. 

9. Fuldmagt til administrator for signering i tingbogen. 

10. Arbejdsdage. 

11. Eventuelt 

12. Fastsættelse af dato for næste bestyrelsesmøde. 

 

---------- 

 

 

Ad 1)  Bestyrelsesreferat var tidligere godkendt via mail af bestyrelsesmedlemmerne og 

lagt på foreningens hjemmeside, hvilket også var tilfældet med generalforsamlings-

referatet fra den ordinære generalforsamling. 

 

Ad 2) Valgt blev Linda Thomassen 

 

Ad 3) Valgt blev Linda Thomassen med bistand fra Henning Sandvei 

. 

 

Ad 4) Valgt blev Kim Skinnerlykke med Kirsten Due som suppleant. 

 

  



 

 

Ad 5) Administrator havde desværre ikke fået udarbejdet det sædvanlig perioderegnskab, 

som ville blive eftersendt. Kunne oplyse, at der var flere som var i restance med be-

talingerne, men der blev fulgt op på disse. 

 

Ad 6) Der skulle indhentes fornyet tilbud på maling af gavle, og Michael blev tovholder 

på denne opgave. Tilbud skulle foreligge senest den 1. maj. 

 

Ib vil indhente tilbud på udbedring af mangler ved asfalten på P-arealerne, og tager 

kontakt til tidligere leverandør Munch asfalt. 

 

Angående utætte tagrender, vil Ib tage kontakt til Jesper Kidmose når problemer 

opstår. 

 

Ad 7) Linda vil lave et udkast til ”husorden” for udenoms arealer, som bl.a. skulle omfat-

te opsætning af markiser, vedtagelser omkring parabol, hegnhøjde, fodhegn for en-

dehusene m.v. 

 

Ad 8) Behandlet under pkt. 6. 

  

Ad 9) Administrator havde på foranledning af seneste lysning af vedtægtsændringen in-

gen ønske længere omkring udstedelse af prokura, og punktet udgik.  

 

Ad 10) Formanden omdeler den sædvanlige indkaldelse til arbejdsdage til ejerne. Bestyrel-

sen ville tage en runde gennem bebyggelsen for at fastlægge hvad der skulle sker 

på den første arbejdsdag. 

 

Ad 11) .Der blev spurgt ind til muligheden for p-båse markering, da flere ikke overholdte 

de aftalte spilleregler omkring en bil nær egen bolig, og ved flere biler, at disse 

blev parkeret hvor der var plads på p-pladser omkring selve bebyggelsen. 

 

 Flere klagede over dårlige vinduer, og hvem som står for udgiften ved udskiftning. 

Administrator oplyste, at det er foreningen ved udskiftning. 

 

Ad 12) Næste møde afholdes mandag den 14. august 2017 kl. 18.00 Sallie 

 

 

Mødet hævet kl. 20.00. 

 

 

 

Som referent: 

 

 

------------------------------ 
Jesper Bach 

 



 

 

 

 

 


